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Op 18 mei 2015 deden wij u een toezegging om in Q2 van het jaar 2019 u te informeren over de stand 

van zaken van het gebruik van het schoolgebouw aan de Orionstraat als dependance van basisschool 

Prins Johan Friso. Met deze brief informeren wij u hierover.  

 

Inleiding  

In 2015 fuseerden de basisscholen de Prins Maurits en de Prins Johan Friso. De Prins Maurits werd door 

schoolbestuur Spectrum-SPCO al jaren onder de opheffingsnorm in stand gehouden door de gemiddelde 

schoolgrootteregeling. Doordat het schoolbestuur als stichting niet voldoende leerlingen had op  

1 oktober 2014 kon de Prins Maurits niet langer in stand worden gehouden. De bekostiging van het Rijk 

stopte en een fusie met de Prins Johan Friso was onvermijdelijk. Door de fusie gingen de 

nieuwbouwplannen die er lagen voor de voormalige Prins Maurits van tafel, omdat voor dependances 

andere regels gelden dan voor een zelfstandige school. Wij spraken met schoolbestuur Spectrum af dat 

zij de effecten van de fusie evalueren en het schoolgebouw aan de Orionstraat in ieder geval nog vijf 

jaar open houden. Hiermee bewogen wij met het schoolbestuur mee om het schoolgebouw aan de 

Orionstraat open te houden. Op basis van de evaluatie bepalen wij of de dependance aan de Orionstraat 

levensvatbaar is voor de toekomst.  

 

Huidige stand van zaken 

Onlangs ontvingen wij van schoolbestuur Spectrum-SPCO de evaluatie van de fusie. Bij de fusie stelde 

schoolbestuur Spectrum-SPCO een aantal doelen op het gebied van leerlingaantallen en het geboden 

onderwijs. Voor het leerlingaantal constateert het schoolbestuur dat de gestelde stijging van het aantal 

leerlingen niet gehaald is. Ook verwachten zij dat het leerlingenaantal de komende jaren eveneens niet 

zal stijgen. Onderwijsinhoudelijk haalde de school wel haar doelen. De kwaliteit van het onderwijs is 

goed. Na duiding van deze factoren concludeert het schoolbestuur dat het voortbestaan van de 

dependance aan de Orionstraat uiteindelijk niet kansrijk is.  

 

Het schoolbestuur gaf in haar brief van 11 april 2019 bij de gemeente aan het schoolgebouw aan de 

Orionstraat vanaf 1 augustus 2019 niet meer te gebruiken als dependance voor de Prins Johan Friso. Zij 
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brengen de huidige vier groepen van de dependance onder bij het hoofdgebouw en het Hoge Land. 

Spectrum-SPCO geeft hiermee het schoolgebouw aan de Orionstraat per 1 augustus 2019 in juridisch 

eigendom terug aan de gemeente op basis van de Wet op het primair onderwijs en de Verordening 

Voorzieningen Huisvesting Onderwijs 2015.  

 

In het schoolgebouw vestigt zich op het moment ook een BSO en Kinderdagverblijf. Zij hadden hiervoor 

een huurovereenkomst met Spectrum, maar deze eindigt gezien de situatie per 1 augustus 2019. De BSO 

en het Kinderdagverblijf gaven aan graag nog zo lang mogelijk gebruik te willen maken van het 

schoolgebouw. Zij namen hierom contact op met de gemeente en vroegen ons of zij het gebouw mogen 

blijven gebruiken. Wij gaan om deze reden tijdelijk een huurovereenkomst aan met de BSO en het 

Kinderdagverblijf tot het moment dat er eind 2019 meer duidelijkheid is over de toekomst van het 

gebouw. 

 

Vervolg  

Aangezien wij nu bezig zijn met het opstellen van het Integraal Huisvestingsplan willen wij het besluit 

over de toekomst van de Orionstraat onderdeel laten zijn van het Integraal Huisvestingsplan. Op deze 

manier kunnen wij integraal afwegen of wij nog onderwijsruimte nodig hebben, hoeveel, of dat op de 

locatie Orionstraat wenselijk is en of dat door renovatie of sloop en nieuwbouw gerealiseerd zou moeten 

worden. Volgens de planning leggen wij het Integraal Huisvestingsplan eind 2019 voor aan de 

gemeenteraad.  

 

Met deze brief beschouwen wij de gedane toezegging van 18 mei 2015 (T2015-61) als afgedaan.  
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